智造自动化！
Automatic manufacture
生产精益化！
precise production
产品创新化！
innovation-driven products
—— 宁波奥凯安全科技有限公司
Ningbo Aokai Safety Technology Co., Ltd.
作为熄火安全价值创新者， 奥凯引入电磁阀全自动组装线、热电偶全自动组装线、线圈自动绕线和焊锡机等世界顶尖加工设备， 实现生产过程自动化、规模化。
As an innovator of fire-distinguishing safety values, Aokai has introduced top processing machine like automatic solenoid assembly line, automatic thermocouple assembly line, automatic winding and floating machine，and achieved automatic and mass production in production process.


因为精准、所以高效，工业相机、机器手臂、伺服系统、压力传感、位移传感的运用，实现了制造过程自动化、智能化。
precision enables high efficiency. The application of industrial camera, servo system, pressure sensor and displacement sensor allow the automatic and intelligent manufacture.

生产过程“随线检测”，促使过程及时防错、预警；关键工序质量控制，实行终检作业。同时导入ERP信息系统，整合采购、库存、制造和销售资源。
Production procedure is tested along the line to timely prevent errors and give warning. 
Key process quality control adopts final testing. Meanwhile, ERP information system is applied with procurement, storage, manufacture and sales resource.
在奥凯高标准实验室，配备了软磁材料磁性能测试仪、维氏硬度测试，邵氏硬测量度、2D影像测量、表面粗糙度、电磁阀寿命，热电偶寿命等先进检测设备，确保每一个零件、每一道工序、每一项检测都精工细作，保证产品零缺陷！
Aokai high-standard laboratory is equipped with magnetism testing instrument made of soft magnetic material, Vikes hardness test, Shore hardness test, 2D imagine measurement and advanced testing equipment for surface coarseness, thermocouple life to ensure every parts, process and test are carried out meticulously and accurately and all products are free from defects.

坚守“让品质更出众”，公司取得、ISO9001质量体系认证，产品获得CSA/CE、SGS国际质量认证，国家燃气具检测中心的重要零部件A级资质。
We remain committed to efforts to make products more excellent. The company has passed ISO9001 qualification and CSA/CE and SGS international qualification. It has also obtained class-A qualification for important spare parts and components of national  gas stove test center.

奥凯成立2005年，是一家集燃气具熄火安全保护装置研发、生产、贸易为一体的专业制造企业。是国家高新技术企业，是产品行业标准的起草单位，是浙江制造厨电标准的参编单位，
秉承“专一做熄火安全保护装置，以品质确定产品”，奥凯打造“以人为本、以质为魂”的品牌基因，赢得国内外知名品牌战略合作。
Aokai is founded in 2005 as a professional manufacturer integrated the development, production and trading of fire-extinguishing safety protection equipment. It is national high-tech enterprise, an enterprise that drafts product standard and edits Zhejiang manufacturing kitchen appliance standard. On the principle of "focusing on fire-extinguishing safety protection equipment and putting quality first", Aokai shapes a brand of "people-centered and quality-first" and wins strategic cooperation with well-known brand at home and abroad.

以卓越服务为导向， 奥凯销售网络延伸至韩国、欧洲、中东、北美、东南亚等国家和地区。奥凯，将全心全意服务每一位客户！
Directed by offering excellent service, Aokai sales network is applied in Korea, Europe, the Middle East, North America, South Asia and other countries and regions. Aokai will devote to serving each client.
[bookmark: _GoBack]奥凯将秉持“责任、感恩、共赢”，不断寻求技术与服务的创新和发展，立志成为全球最优秀的熄火保护装置制造商，做最好的熄火安全保护装置！
Aokai will uphold the principle of "responsibile, grateful and win-win" and continue to seek the innovation and development. It makes up its mind to become the most excellent manufacturer of fire-extinguishing safety protection equipment in world and manufacture the best fire-extinguishing safety protection equipment.
